

Mission Prayer Movement: CGO & Egypt

February 4, 2025

1. The clinic needed a number of sensors to add to their dental equipment. The cost is \$1,000. May The Lord provide the financial resources to pay for them
2. Back in December of 2024 CGO applied for permits to visit other refugees. It was denied and they reapplied for late January. They still haven't received any approvals. May the Lord open doors for CGO to reach out, and follow up with people they have previously visited
3. There's a new Syrian MBB family (mom and 3 sons) that needs financial support specially to pay for rent
4. Please continue to pray for the new programs and services that CGO started since their expansion: New Start (teenage boys), Chess Club, Sports Academy (For Girls), and Math Classes among others
5. Pray for the new discipleship program aimed at young people ages 13 – 18
6. Please continue to pray for Syrian refugees and the situation in Syria. Some have returned to their countries. Some new people may have fled their country
7. Please continue to pray for the human resources, the logistics and the effectiveness of visitations to refugee families.
8. May the Lord continue to watch over CGO and keep everyone of His servants safe
9. Praise the Lord for the successful completion of special events in late 2024: Thanksgiving Celebration, Sports Light Camp, Leadership Training, and Prayer Conference
10. Pray for the Lord to touch the hearts of our brothers and sisters to go to the Egypt STM.

宣教禱告運動：CGO 與埃及

2025 年 2 月 4 日

1. 診所的牙科需要添加許多感測器，費用為 1,000 美元。願主供應。
2. 早在 2024 年 12 月，CGO 就申請了探望其他難民的許可證但被拒絕了，他們在一月底重新申請。他們仍然沒有收到任何批准。願主為 CGO 敞開大門，讓他們能夠接觸並跟進他們之前拜訪過的人。
3. 有一個新的敘利亞 MBB 家庭(媽媽和 3 個兒子)，特別需要經濟支持來支付房租
4. 請繼續為 CGO 自擴張以來開始的新計劃和服務祈禱：新開始(青少年男孩)、國際象棋俱樂部、體育學院(女孩)和數學課程等
5. 為針對 13 至 18 歲年輕人的新門徒訓練計畫禱告
6. 請繼續為敘利亞難民和敘利亞局勢禱告。有些人已經返回自己的國家，也有些人逃離自己的國家。
7. 請繼續為人力資源、後勤以及探訪難民家庭的有效性禱告。
8. 願主繼續看顧CGO並保護祂每個僕人的安全
9. 讚美主2024年底特別活動的順利完成：感恩節慶典、體育輕營、領袖訓練和禱告會
10. 求主感動弟兄姊妹的心去埃及STM。